



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

27 July 2026

Personal Bottle Storage Policy

Instances of unauthorized storage of private wines and liquor were discovered within the Club's premises. To ensure proper management, the General Committee adopted the following Personal Bottle Storage Policy at its meeting on 15 July 2026. This policy applies to all areas within the Club, including the Restaurant and bars.

(i) Storage of brought-in beverages is prohibited

Members are generally not allowed to store their brought-in beverages within the club premises (except in personal lockers). However, to facilitate members' events or banquets, flexible arrangements could be made: temporary storage is permitted the day before and the day after the event or banquet.

(ii) Storage of personal bottles purchased from the Club

Bottles purchased from the Club's Bar would be allowed to be stored free of charge for up to one month.

A storage fee of HK\$100 per bottle per month or part thereof will be charged to the member's account if the storage period exceeds one month.

Please take note of this policy which will take effect from 1st August 2026. Thank you for your understanding and cooperation.

私人酒水存放政策

近期發現本會場地內發現有未經許可存放私人酒水的情況。為確保妥善管理，執行委員會於 2026 年 7 月 15 日會議通過以下私人存酒政策，本政策適用於會所內所有範圍，包括餐廳及酒吧。

i) 禁止存放自攜酒水

會員自備或自帶的酒水，原則上不得存放於球會內（除個人儲物櫃）。為方便會員舉辦活動或宴會，可作彈性安排：活動或宴會前一日及後一日可獲准臨時儲存。

ii) 會內購買酒水存放

凡在本會購買的酒水，可免費存放最長一個月。

若超出存放期限的，將按每瓶每月 100 港元收取逾期保管費。

敬請各位會員知悉並予以配合。感謝您的理解與支持！


Yoki Sim

General Manager



123 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

Tel: 2368-7733

Fax: 2367-5123

E-mail: info@kbgc.com.hk

NOTICE/KBGC/2026/036